
香港中文大學李兆基樓        Lee Shau Kee Building, The Chinese University of Hong Kong 

 

 



 

 

經大學港鐵站 From University MTR Station 

1A, 1B 或 2 號校車: 校車總站位於港鐵站 A和 C出口外，在邵逸夫堂下車，後步行約三分鐘至李兆基樓。 

3 號校車: 校車總站位於港鐵站 D出口對面，在馮景禧樓下車，再步行約一分鐘至李兆基樓。 

School Bus Route No. 1A, 1B or 2: The bus stations are located outside the University MTR station exit A and C. Get off 

the school bus at Sir Run Run Shaw Hall and walk for about 3 minutes to Lee Shau Kee Building. 

School Bus Route No. 3: The bus station is located opposite to the University MTR station exit D. Get off the school bus 

at Fung King Hey Building and walk for about 1 minutes to Lee Shau Kee Building. 

 

經大埔道 From Tai Po Road 

乘搭巴士(70, 72, 72A, 73A 及 74A)或綠色小巴 (28K, 28S)，於大埔道的中文大學正門的車站下車。從巴士站到李兆

基樓，步行約需五分鐘。 

Take buses (no. 70, 72, 72A, 73A or 74A) or minibuses (28K, 28S), get off at the University main entrance at Tai Po Road 

and walk for about 6 minutes to Lee Shau Kee Building. 

 

 


